
vás srdečně zvou k dalšímu setkání v rámci EDUpointu Psáry
na téma

ve čtvrtek 17. 1. 2019 od 17.30 hod.

Obecní úřad Psáry, Pražská 137, Psáry

PTEJTE SE - DISKUTUJTE - VYTVOŘTE SI NÁZOR- ZAŽIJTE 

EDUin, o. p. s. a obec Psáry za finanční podpory MAS Dolnobřežansko

Bližší informace: 
Martina Běťáková, místostarostka obce Psáry, betakova@psary.cz, tel. 606060323

Akce se koná v rámci projektu MAP II pro vzdělávání na území ORP Černošice, č. CZ.02.3.68/0.0/0.0/17_047/0009044

Vstupné dobrovolné

MĚLO BY VAŠE DÍTĚ PŘEJÍT 
ZE ZŠ NA VÍCELETÉ GYMNÁZIUM?

Máte dítě na základní škole a kladete si otázku, zda by mělo přejít 
na víceleté gymnázium, nebo zůstat na druhém stupni? Nejste si 
jistí, co bude pro dítě dobrá volba a co vše vzít při rozhodování          
v úvahu? Pojďme si o tom popovídat.
Na zhruba hodinu a půl trvající besedě se pokusíme hledat 
odpovědi na otázky: 
• Jak by mělo vypadat ideální vzdělávání pro 21. století?
• K čemu je dnes dobrá škola, když informace visí na internetu?
• Výhody a nevýhody víceletých gymnázií jako typu školy obecně.
• Jak se pozná dobrá škola? Na jaké věci se dívat především?
• Jaké faktory rozhodují o úspěchu na víceletém gymnáziu?
• Pro jaké typy osobností je víceleté gymnázium vhodné, pro jaké 

naopak není?
• Které potřeby jsou pro dítě klíčové a jak se to mění v pubertě?
• Kde najdu více informací o jednotlivých školách?

Besedovat přijde Miroslav Hřebecký, který má za sebou praxi 
ředitele základní školy i víceletého gymnázia a nyní se jako 
programový ředitel informační společnosti o vzdělávání EDUin 
věnuje vzdělávací politice.
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